
Oroszlány Város Önkormányzata  

Képviselő testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

 

8/2015. ESZB 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2015. április 23-ai munkaterv 

szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, Illeg 

Pál, Módi Miklós, Torma Lajos, bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt:  Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 17 órakor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt. Ismertette 

a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Kérte, hogy a 3. napirendi pontot ne tárgyalják, mivel nem 

érkezett egyedi szociális kérelem.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, hogy szavazzanak. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

44/2015. (IV.23.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2015. 

április 23-ai munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

 

1. Beszámoló a Kórházi Felügyelő Tanács munkájáról, valamint a Dr. Balogh Tibor Alapítvány 

működéséről 

2. A Képviselő-testület 2015. április 28-ai nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása: 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

- Átfogó értékelés a helyi önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásáról 

- Pályázat benyújtása a 21/2015. (IV.17.) MvM rendelete szerinti pályázati felhívásra az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat alapfeladatainak ellátásához szükséges terepjáró 

beszerzése érdekében 

- Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi zárszámadása 

- A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása 

- Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása a 2014-2019-es időszakra 
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vonatkozóan 

- Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője tájékoztatásként elmondta, hogy a Népek barátsága úti 

orvosi rendelők megvételét megajánlották az ott dolgozó háziorvosoknak is, de legjobb tudomása 

szerint nem fognak élni ezzel a vételi lehetőséggel, hiszen az a cél, hogy a rendelőket az önkormányzat 

a saját tulajdonába vegye vissza. Jegyző asszony tájékoztatása szerint született egy szakértői 

vélemény, melyet reményeik szerint a tulajdonos is elfogad.  Kérte a bizottságot, hogy támogassák az 

ingatlanok önkormányzat által történő megvásárlását, hiszen ez a jövőben is biztos garanciát jelent a 

rendelők továbbműködtetésére.   

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője 17 óra 6 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

1.  NAPIRENDI PONT: Beszámoló a Kórházi Felügyelő Tanács munkájáról, valamint a Dr. 

Balogh Tibor Alapítvány működéséről 

 

Balogh Tibor, a Dr. Balogh Tibor alapítvány elnöke a Kórházi Felügyelő Tanács munkájával 

kapcsolatban elmondta, hogy a tanács tavaly áprilisban alakult meg és létszáma 5 fő. Mint elnök vesz 

részt a felügyelő tanács munkájában.  Sok változás történt, államosították és centralizálták az 

intézményt, ami nehezebbé tette a munkát. Még most is sok kérdés vetődik fel a centralizálás kapcsán, 

példaként említette a labort. Munkájukkal kapcsolatban elmondta, hogy az eltelt egy év alatt az 

épületeket bejárták. Az ápolási intézet kihasználtsága 90 % feletti, hiányosságként vetődött fel, hogy 

nincs férfi munkaerő az intézetben, valamint az étkezéssel sem voltak megelégedve, az adaggal és az 

értékarányos élelmezéssel voltak problémák. Ennek megoldására már történtek előrelépések.  

Betegelégedettségi mutatót is készítettek, melynek eredményeként jó minősítést kapott az intézmény. 

A szervezet fő célja az, hogy kapcsolatot teremtsen a betegek és dolgozók között, valamint az ott 

dolgozók érdekeit is képviseli a vezetőség felé.  

Szeretné, ha a tanács a bizottsággal együtt tudna dolgozni az oroszlányi lakosok egészségének jobbá 

tételéért.  

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy az intézményvezető jelezt-e a fenntartó felé, hogy a 

fizikai létszám hiánya gondot okoz és hogy ez a működésben is okozhat-e zavart. 

 

Balogh Tibor, a Dr. Balogh Tibor alapítvány elnöke elmondta, hogy jelenleg nem okoz gondot, ez 

inkább a hangulatra hat ki. A jelenlegi információk szerint a labort akarják centralizálni, összevonni 

régió szinten. Tavalyi évben csökkentek a várakozási idők, a röntgennél is, azonban ebben évben az 

évben ismét nőtt a várakozás.  

 

Dr. Mátics István elnök kérdése az volt, hogy van-e alapszabálya a tanácsnak? 

 

Balogh Tibor, a Dr. Balogh Tibor alapítvány elnöke elmondta, hogy ügyrendje van, ahol le van 

fektetve milyen kötelességei és jogai vannak a tagságnak.  

 

Dr. Mátics István elnök kérése az volt, hogy az ügyrendet Balogh Tibor jutassa el a bizottságnak, 

hogy ők is megismerjék. További kérdése az volt, hogy az intézmény gazdálkodását illetően milyen 

jogosultsága van a tanácsnak? 

 

Balogh Tibor, a Dr. Balogh Tibor alapítvány elnöke elmondta ez még egy nagy kérdés. A 

tanácsnak javaslattételi joga van, azonban nem számoltathatja be a vezetést, viszont sokkal több 

információt szeretnének.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a finanszírozások között óriási különbségek vannak. Ők is 

szeretnének többet tudni a rendelő gazdálkodásáról, hiszen a város támogatja a szakorvosi rendelő 
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intézetet, azonban úgy szeretnék támogatni, hogy az ne a finanszírozási gondokat oldja meg, hanem 

inkább fejlesztést eszközöljön. 

 

Balogh Tibor, a Dr. Balogh Tibor alapítvány elnöke az alapítvánnyal kapcsolatban elmondta, hogy 

10 évvel ezelőtt alakult, az oroszlányi lakosok egészségéért dolgozik, tehát aki támogatást, segítséget 

kap, az csak oroszlányi lakos lehet. Az örököse az önkormányzat, ez az alapító okiratban is szerepel. 

Eddig 23 főnek segítettek (műtéti hozzájárulás, hallókészülék vásárlás, kádlift). Négyszer segítették a 

mentőállomást.  A Bíró-Med háziorvosi rendelőnek egészségtáskát vásároltak, gyermekorvosi rendelőt 

segítették, valamint egy kampány során defibrillátort vásároltak, amit a művelődési központba 

helyeztek ki. Szeptemberre írnak ki pályázatot, a döntéséhez személyes kapcsolatot vesznek fel a 

pályázóval, hogy mérlegelni tudjanak. A kuratóriumban szakember is dolgozik, dr. Tutervai István 

orvos. A támogatások mellett az elmúlt években szűrővizsgálatokat rendeztek, (cukor, koleszterin, 

prosztata, széklet, vér vizsgálatok) tavalyi évtől egy gyógytornász specifikus rehabilitációs oktatást tart 

az uszodában gyermekek részére. A használt, de még használható orvosi segédeszközökre gyűjtési 

akciót szerveztek. Amennyiben ilyen eszközre van valakinek szüksége, azt az alapítvány kihelyezi 

azzal a feltétellel, hogy ha már nincs szükség rá, visszaadja.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdésére - Van-e az alapítványnak honlapja? - Balogh Tibor, az 

alapítvány elnöke elmondta, hogy igen, van, az idéntől a Facebookon is fenn vannak.  

 

Dr. Mátics István elnök kérdésére - Milyen formában és nagyságrendben történtek a prosztata és 

széklet vizsgálatok, valamint hogy lett finanszírozva? - Balogh Tibor, az alapítvány elnöke 

elmondta, hogy főorvos vette le a mintát, ezeket a laborba el kellett szállítani és utána kapták meg a 

betegek az eredményeket. A tesztekért a Rákellenes Alapítványnak fizettek. A szűrővizsgálatokat 

oroszlányi lakosoknak hirdették meg. Idén szeretnék a szűrővizsgálatokat folytatni, és a csontritkulás 

szűréssel bővíteni. Tavaly az „Oroszlány 60 éves” rendezvénysorozat keretében hirdették meg a 

prosztata szűrővizsgálatot, így 60 főt tudtak megvizsgálni. Megköszönte a bizottság figyelmét 

elmondta, hogy szeretne a bizottsággal jó kapcsolatot ápolni, hogy segíthessék egymás munkáját.  

 

Balogh Tibor, az alapítvány elnöke 17 óra 39 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

2.  NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. április 23-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Szemző Ildikó osztályvezető Dr. Mátics István elnök kérésére ismertette az előterjesztés 1. pontjában 

lévő támogatási táblázatot. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy ismét volt tűzifaosztás, melyben az Önkormányzati Szociális 

Szolgálat munkatársai is közreműködtek, valamint felhívta a figyelmet a 7-es pontra, mely az 

együttélés alapvető szabályairól szól. Kérte a bizottságot, hogy a következő bizottsági ülésre 

fogalmazzanak meg konkrét javaslatokat.   

 

Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

45/2015. (IV.23.) ESZB határozata 

„Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) 

önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról 

szóló 22/2013. (XII.21.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Átfogó értékelés a helyi önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Deák Sándorné intézményvezető helyettes elmondta, hogy az adatok hasonlóak a tavalyi évhez 

képest azonban a problémák súlyosabbak, sokkal több időt igényel a megoldásuk, jogszabály 

módosításra lenne szükség. Egy családgondozónak egy évre vetítve 50-60 családja van, ez nagyon 

sok.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a „bántalmazott gyerekek száma Oroszlányon” táblázatban 5 

fő szexuális bántalmazott szerepel, a szöveges részben pedig 6 esetet említenek, melyből 4 lány. 

 

Deák Sándorné intézményvezető helyettes elmondta, hogy elírás történt. A helyes adat 6 fő, melyből 

4 lány.  

  

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a MOSB ülésén is felmerült az iskolákban a 

gyermekvédelmi felelősök hiánya, kérték, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság is 

foglalkozzon a problémával. Az iskola és a szolgálat közötti kapcsolat sérült azáltal, hogy 

megszüntették ezt a státuszt. Legjobb tudomása szerint a felelősnek szociális munkásnak és 

pedagógusnak is kellene lennie egyszerre. 

 

Mátics Katalin intézményvezető elmondta, elég, ha szociális munkás a személy, mindent meg lehet 

oldani. Az ágazatirányítás felismerte, hogy rossz döntés volt megszüntetni az iskolákban a gyermek és 

ifjúságvédelmi felelősöket. Szeretnék ezt visszahozni. Valóban komoly probléma, hogy ez az 

összekötő kapocs hiányzik. Jelenleg a családgondozók lettek az iskolákhoz delegálva, ők próbálják 

meg ellátni ezt a feladatot. Ha a szociális szolgálat státuszait lehetne fejleszteni, akkor már két 

emberrel el lehetne látni az oktatási intézményekben ezeket a feladatokat. A szakma is úgy gondolja 

jobb az, ha kívülről érkezik az intézménybe ez a személy, ha ezt az iskolák is el tudják fogadni. A 

pedagógus másképp képviseli egy gyermek érdekét, mint egy szociális szakember, aki kívülről 

érkezik.  Az iskolák nyitottak bármely megoldásra.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy erre a városnak megoldást kellene találnia. Javasolta a 

városvezetésnek, hogy vizsgálják meg annak lehetőségét, hogy szeptembertől az iskolaév kezdetétől 

indulna el a foglalkoztatás. 

 

Mátics Katalin intézményvezető elmondta, hogy nyárra is tudnak feladatot biztosítani, szünidős 

programok és a következő tanévre felkészülő programok vannak a nyári időszakban.  Elmondta még, 

hogy a szolgálatnál a nyári időszakban egyre több gyermeket készítenek fel pótvizsgára.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről azzal a kiegészítéssel, hogy az önkormányzat 

vizsgálja meg gyermek- és ifjúságvédelmi felelősök biztosítását az iskolákba.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

46/2015. (IV.23.) ESZB határozata 

az „Átfogó értékelés a helyi önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásáról”című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Átfogó értékelés a helyi önkormányzat 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról” című előterjesztést azzal a kiegészítéssel, 

hogy az önkormányzat vizsgálja meg gyermek- és ifjúságvédelmi felelősök biztosítását az iskolákban. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Pályázat benyújtása a 21/2015. (IV.17.) MvM rendelete szerinti pályázati felhívásra az Önkormányzati 

Szociális Szolgálat alapfeladatainak ellátásához szükséges terepjáró beszerzése érdekében 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző szóban ismertette, hogy a Miniszterelnökséget vezető miniszter hirdette 

ki ezt a pályázati lehetőséget és Oroszlány kizárólag a külterületen megvalósuló fejlesztésekre jogosult 

kategóriába tartozik, annak az előírásnak felel meg, ahol a település lakosságának több mint 2 %-a él 

belterületnek nem minősülő részen. Ez Oroszlány esetében 4 % körül van. Terepjáró személygépjármű 

beszerzésére legfeljebb 5 millió forint összegű támogatás igényelhető, melyre vonatkozóan 2015. 

május 4-től lehet benyújtani a pályázatot a rendelkezésre álló forráskimerülésig. A célok, melyekre 

igényelni lehet a következő: falu- és tanyagondnoki szolgálat, kistérségi közlekedési szolgáltatás és 

egyéb szolgáltatások. A pályázat benyújtásának feltétele képviselő-testületi döntés arról, hogy a 

fejlesztés indokolt, és ezt a fejlesztési indokoltságot a Önkormányzati Szociális Szolgálat szakmai 

programja támasztja alá. A gépjárműre 2 db árajánlatot kell beszerezni, és októberig kell 

megvalósítani a beszerzést.  

 

Mátics Katalin intézményvezető elmondta, hogy a szakmai dokumentumokat még egyeztetni kell, 

komoly pontrendszer van, számítások alapján van esélyük a pályázat pozitív elbírálására.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag kérdésére válaszolva – Miért nem kapott a bizottság eddig tetü, rüh 

és atka jelentést? – Deák Sándorné intézményvezető helyettes elmondta, hogy nehezen kapnak 

visszajelzést, eddig 3 jelzés érkezett, 2 tetűről, 1 rühről.  A Benedek iskolából azért nem jeleztek, mert 

az esetek száma 1 % körül mozog, a többi intézményből azért nem érkezett visszajelzés, mert adtak 

tetűirtót, vagy jelezték a hozzátartozónak. Akkor jeleznek, ha már nem tudnak az intézmények mit 

kezdeni. Eddig arra tanították a jelzőrendszer tagjait, hogy legyenek képesek a probléma megoldására, 

most pedig azt kell tanítani számukra, hogy ne mérlegeljenek. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta még, hogy önerőt nem igényel a pályázat, 100 %-os a 

támogatási intenzitás. Ha támogatásról szóló döntésről értesítik az önkormányzatot, akkor a 

testületnek a megelőlegezésről kell majd döntenie. 

 

Mátics Katalin intézményvezető elmondta, hogy a pályázatban az szerepel, hogy egy pályázó 3 

pályázatot adhat be. Az idő rövidségére tekintettel most egy pályázat kerül beadásra.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

47/2015. (IV.23.) ESZB határozata 

a „Pályázat benyújtásáról a 21/2015. (IV.17.) MvM rendelete szerinti pályázati felhívásra az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat alapfeladatainak ellátásához szükséges terepjáró beszerzése 

érdekében” című előterjesztés véleményezéséről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtásáról a 21/2015. (IV.17.) MvM 

rendelete szerinti pályázati felhívásra az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapfeladatainak 

ellátásához szükséges terepjáró beszerzése érdekében” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi zárszámadása 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

48/2015. (IV.23.) ESZB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi zárszámadása” című előterjesztés 

véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi 

zárszámadása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt,  kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

49/2015. (IV.23.) ESZB határozata 

„A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A 2015. évi költségvetés – 1/2015. (II.14.) 

önkormányzati rendelet - módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása a 2014-2019 es időszakra vonatkozóan 

 

Dr. Mátics István  elnök  elmondta, hogy Oroszlány Város Gazdasági Programjában az egészségügyi 

helyzetet taglaló részben több pontatlanság van. Véleménye szerint a halálozás nem mutat csökkenő 

tendenciát.  

„Az egészségi állapot viszonylagosan kedvező helyzete, illetve az egészségi állapot lassú javulása a 

kiterjedt és jól szervezett munkaegészségügyi rendszernek és a tudatosan, jól szervezett ellátó 

rendszernek köszönhető.”  Ezzel kapcsolatban elmondta, hogy a munkaegészségügyi rendszer nem jól 

szervezett, csökkenő mértékben foglalkozott vele a szakrendelő intézet, és a munkaegészségügy nem 

gyógyító jellegű.  

A szakrendelő intézettel kapcsolatban elmondta, hogy nem teljes sprektummal működik, az országban 

nincs is olyan szakorvosi intézet, mely így működne.  A rendelő intézet és az ápolási intézet 

kiegészítésként sincs önkormányzati fenntartásban, csak állami fenntartásban. 

„A város saját Mentőállomással és Ügyeleti Központtal rendelkezik.” – véleménye szerint a 

mentőállomás nem a városé, hanem az Államé, valamint az ügyeleti központ sem a városé.  

„Napjainkban Oroszlányban 10 háziorvos és 5 házi gyermekorvosi körzet működik.” Ez számszakilag 

nem egyezik, 9 háziorvos van és 5 házi gyermekorvos.  

Javasolta, hogy az „Egészségügyi helyzet”–et magában foglaló részt a sok hiba pontosítsák, hogy a 

javítás után egy valósághű helyzetelemzés kerüljön bele a Gazdasági Programba.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

50/2015. (IV.23.) ESZB határozata 

az „Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása a 2014-2019  es időszakra 

vonatkozóan” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása a 2014-

2019-es időszakra vonatkozóan” című előterjesztés „Egészségügyi helyzet”-ről szóló részt pontosítsa, 

hogy egy valósághű helyzetelemzés kerüljön a Gazdasági Programba. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a képviselő-testület „Szociális nyári gyermekétkeztetés” 

napirendi pontját nem tudja tárgyalni, még a mai napig nem jelent meg a rá vonatkozó rendelet. 

Tavaly már márciusban megjelent és május 7-e volt a beadási határidő.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag kérdésére – Mi van akkor, ha nem hirdetik ki a rendeletet? – Szemző 

Ildikó osztályvezető elmondta, hogy biztos kihirdetik, június 16-ától nyári szünet lesz, előtte biztosan 

megjelenik a rendelet.  

 

Mátics Katalin intézményvezető tájékoztatta a bizottságot arról, hogy most történik a 2 évente 

esedékes szociális és gyámhivatali ellenőrzés. Eddig három telephelyen jártak az ellenőrök, működési 

engedélyt veszélyeztető problémát nem találtak. A bölcsődei ellenőrzés során kifogásolták az épület 

állagát, valamint a bútorzatot, mely nem megfelelően tisztítható. A szolgálat jelenlegi 

költségvetésében nincs elkülönítve összeg tisztasági festésre, sem bútorzat cseréjére. A napelemes 

pályázattal kapcsolatban elmondta, hogy a szakemberek folyamatosan mérik fel az épületet. Úgy 

gondolja, hogy mindenki mindent megtesz azért, hogy ez egy jó projekt legyen.  
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Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

51/2015. (IV.23.) ESZB határozata 

a „Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről” című előterjesztés 

véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének 

megerősítéséről” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Mátics Katalin intézményvezető elmondta, hogy a képviselő-testület támogatásával elindult a 

közmunkaprogram, mind a Varikont Kft., mind az OKÖ Zrt., valamint a hivatal munkatársai hasznos 

feladattal tudják ellátni a programban részt vevő embereket. Mindenki pozitívan áll a feladatokhoz. 

Egyenlőre a gazdasági iroda nem látja a közmunkaprogramos pályázatot, hozzányúlni nem tudnak, 

van rajta összeg, de nem látják, hogy mennyi, ezek nyugtalanító tények.  

A faosztással kapcsolatban elmondta, hogy zökkenőmentesen lezajlott. Sok idős ember és 

nagycsaládos részesült tűzifában, az OKÖ Zrt. munkatársai biztosítottak gépjárművet az osztáshoz.  

Jogszabályi változások miatt a házi segítségnyújtás terén lesznek változások, ezért a térítési díjak is 

másképp kerülnek majd meghatározásra.   

Elmondta még, hogy az RTL Klub meghívta legújabb tehetségkutató versenyére az Idősek Klubjának 

tánccsoportját, a próbafelvételen voltak, úgy néz ki, hogy adásba is fognak kerülni. Ennek is van 

költségvonzata. Az első utazás szállítási költségét az Életút Egyesület finanszírozta, ha lesz folytatás, 

akkor a hivataltól szeretnének támogatást kérni.  

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt Dr. Mátics István elnök 18 óra 41 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


